







LED 点光源 LED point source

产品小巧精致, 铝材制作。散热性能优越, 适用性强。

产品采用进口光源,确保高亮度。外置恒流驱动电源,性能稳定。

该系列产品推荐使用单色常亮效果,使用寿命5万小时。

适用于展厅、博物馆、办公室的局部照明。同时用于室内珠宝服装、橱柜产品的打光。

The product is small and exquisite, and is made of aluminum. Excellent heat dissipation performance and strong applicability.

The product adopts imported light source to ensure high brightness. External constant current drive power supply, with stable performance.

This series of products is recommended to use monochromatic constant bright effect, with a service life of 50000 hours.

It is suitable for local lighting of exhibition hall, museum and office. At the same time, it is used to polish interior jewelry, clothing and cabinet products.



SO-LH-020



SO-LH-023



SO-LH-021



SO-LH-024



SO-LH-022



SO-LH-025



SO-LH-026

LED 洗墙灯

LED wall washing lights

http://www.saiougroup.com

独特新颖的、富于现代感的灯体具有超强的散热效果;最先在LED灯具使用防眩光设计,有效的解决了光污染问题。 适用于建筑、桥梁、河堤、橱窗、舞台等提供连续均匀的刷色或色彩变幻的效果!

SAIGU® 赛四集団

Unique and novel lamp body with modern sense has super heat dissipation effect. Anti-glare design is first used in LED lamps, which effectively solves the problem of light pollution. It is suitable for buildings, bridges, riverbanks, windows, stages, etc. to provide continuous and uniform color brushing or





地址:江苏省高邮市高新技术产业开发区丹榉路1号 手机: (0)13951056999 150 151 E-mail: jssaiou@163.com